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Tudományos ösztöndíj 
Elbíráltam az idén több mint 100 beérkezett rendszeres tudományos pályázatot. A 

doktoranduszok számára bevezettük, hogy csak azokat a cikkeket számítjuk be, melyek a 
kötelező doktoris cikkeken felül írtak, így idén kevesebb pályázat érkezett tőlük.  

Szerencsére sok TDK-s pályázó volt,  a BTDK-sokkal egyeztetve  onnan egyben megkaptuk 
a névsort, így a díjazottakat automatikusan jutalmaztuk.  

Az idei eredményeket egy táblázatba töltöttem fel az előző félévessel, így lehetőségünk 
nyílik a tudományos tevékenységet végzők nyomkövetésére, ezt később célirányos 
hirdetésre szeretnénk felhasználni, valamint könnyebben nyomonkövethető, hogy a 
doktoranduszok tényleg csak a kötelezőn felüli cikkeiket adják be, vagy sem. 

 
EHÖK Tudományos Bizottság 
A héten találkoztam Czető  Mártonnal, az EHÖK tudományos referensével, tájékoztattam 

az elmúlt félév eseményeiről , a következő féléves terveinkről. Megtudtam, hogy készülőben 
van a Talentum Iroda, melyben az egyetem összes karáról összegyűjtik a tehetséges 
hallgatókat elérhetőségeit, majd eljuttatják hozzájuk a legfrissebb ösztöndíj lehetőségeket. 
Ehhez hasznos lehet az általunk már elkészített adatbázis.  

A honoráciorral kapcsolatban megtudtam, hogy a BTK-n sikeresen működik a rendszer, 
itt HÖK-ös hallgatók bonyolítják le, míg a PPK még van tökéletesíteni való. Történtek 
változások, mostantól a tanulmányisok foglalkoznak a honoráciorral. 

 
Külső pályázatok 
Találtam egy pályázatot, az Oktatásért Közalapítványnál, melyet továbbítottam Horváth 

Ákosnak a TTK Tudományos Diákkör vezetőjének, aki összehívott egy ülést, és megszületett a 
pályázat. 1,5 millió forintot nyertünk, ezt személyi juttatásokra lehet felhasználni, így 40-
50.000 Ft közötti jutalomban részesülnek a kiemelt eredményeket elért hallgatók, valamint 
vásárolhatnak eszközöket, néhány tanár is jutalomban részesül az összegből 

 
Külkapcsolat 
 
Bolyai Kollégium  
Választmányának elnöke megkeresett és nagyon hasznos volt, beszéltünk vele a Bolyai 

Konferenciáról, ennek pályázatát előre láthattam, és tájékoztattam az elnök urat, már jó 
előre. hogy pályázni fognak. Sajnos a közbeszerzések miatt továbbítani kellett a pályázatot az 
EHÖK-nek. 

 
BTDK 
Többször is beszéltem a vezetőjükkel, Fazekas Dáviddal itt állapodtunk meg a közös TDK-

s rendszeres tudományos pályázatukról, ha már támogatni más forrásból nem tudjuk őket. 



 
 
Tervek 
A tudomány népszerűsítéséről beszéltünk TUB ülésen, elsősorban egy Erasmus-héthez 

hasonló rendezvényt szeretnénk, ahol az oktatók, témavezetők segítségével reklámoznánk a 
kutatást, TDK-t. A bolyais vezetővel beszélgetve, azonban tovább csiszolódott, akár 
poszterek formájában minden kutatócsoport megjelenjen a folyosók falain, vagy a 
tudományos héten. 

A Külügyi biztos szeretné fellendíteni a doktoranduszoknak szánt pályázatokat, 
ösztöndíjakat, melyben remélem sokat tudok majd segíteni. 

A Szociális elnökhelyettessel pár héten belül megbeszéljük a már elkészült rendszeres 
tudományos ösztöndíj űrlapjának elektronikus változatát. 

 
 
Köszönöm, hogy elolvastátok a beszámolómat! Kérdésekre szívesen válaszolok mailben, 

vagy telefonon, személyesen. 
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